
Amikor kiderült, hogy 1 az 1.000.000-hoz hígításban a fluor rákot okoz, 
azonnal le kellett volna állítani az egész programot, azonban a kormányok 
tudják, hogy ezzel bírósági keresetek előtt nyitnának utat, és így tovább 
folytatódik az emberek alattomos mérgezése.  
     Azt tudatták velünk, a fluor jótékony hatással lesz a felnövő nemzedékre, 
és biztosítani fogja, hogy fogszuvasodás nélkül nőjön fel. Ennek fényében 
elég meglepő, hogy a fogorvosok lelkesen támogatják olyan szer 
használatát, ami állítólag szükségtelenné teheti szakmájukat. Azonban a 
bennfentesek nagyon is jól tudják, hogy a fluorozás nemhogy ártani fog 
szakmájuknak, hanem még inkább növeli a betegeik számát 
 

Negyvenöt éve halt meg XXIII. János pápa 

    forrás: http://vilagom.lapunk.hu 
A XXIII. János pápa által összehívott II. Vatikáni Zsinat (1962-1965) után 
megkezdődött szerkezeti és liturgikus reformok fontos szerepet játszanak az 
Egyház életében, megújulásában. Ezeknek a reformoknak a gyümölcsei a 
harmadik évezredben érnek majd be igazán – fogalmazott a Szentatya. Az 
1881-ben született XXIII. János, polgári nevén Angelo Giuseppe Roncalli, 
akit az olaszok „il Papa buono”-nak, azaz jó pápának neveznek 1958-tól 
1963. június 3-án bekövetkezett haláláig ült Péter székében. 2000-ben II. 
János Pál pápa boldoggá avatta.  
      XXIII. János pápa ezt a beszédét 1962. július 1-jén mondta el a II. 
Ökumenikus Zsinat megkezdésekor, és a római "Azione Cattolica Italiana" 
(Via Concilliazione 1. Roma) adta ki egy nyomtatott füzetben a következő 
címmel: ""Novena Allo Spirito Santo" di GIOVANNI XXlll, 1 ° luglio 1962, per 
il Concilio Ecumenico Vaticano 11. "  
Kivonat 23. János Pápa beszédeiből 
Az Ószövetség "egy összelopkodott és átírt ókori hagyománynak és letűnt 
népnek megmásított történelme". 
"A szemináriumainkban alig van ékesszólástan és a hívek kénytelenek végig 
kínlódni arc újpapok gyatra beszédeit és naiv, pietózus meséit! Tele a fejük 
spekulatív dogmával és az Ó-Szövetség idejét múlt és megcáfolt 
antropomorfista nacionalizmusával, s beleizzadnak szegény elneveltek, hogy 
kihozhassák az Isten egyetemes szeretetét, minden népeknek adott 
természeti jogokat és a Krisztusi-univerzalitást! Vagyis hamis és ókori nívón 
mozgunk ma is, amikor a pozitív tudományok és az archeológia és geológia, 
nem különben a megtalált Sumír Első-Biblia (Ur, 1954. Dr. N. Kramer: 
Parallel Biblia, 1956) is mindent világosan feltártak és megmagyaráztak. 
Senki nem érti, ezt a maradi és már kimúlt ószövetségi fontosságot, ami 
nagyrészt egy összelopkodott és átírt ókori hagyománynak és letünt 
nép(ek)nek (sumír, akkád, káld, babyloni) megmásított történelme. 
Szóval,kötve vagyunk. valami ósdi judaizmussal és nekünk nem elég 
Krisztus, az Isten Fia!..." 
       Tudjuk, hogy XXIII. János pápa "hirtelen" meghalt és utána MONTINI 
hercegérsek lett a római egyház pápája VI. Pál néven. 
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"A magyar szó még nem magyar érzés, az ember, mert magyar, még nem erényes 
ember, és a hazafiság köntösében járó még korántsem hazafi. S hány ily külmázos 
dolgozik a haza meggyilkolásán..."       Gróf Széchenyi István

 
„ El lehet menni az országból….” négy éve hangzott el ez a gyurcsányi felhívás.  Ki 
gondolta volna akkor, hogy pár évre rá valóssággá válik majd ez nagyon sok magyar 
számára. Miért alakul úgy a Magyarországon élő emberek sorsa, hogy nem tudnak 
megélni hazájukban?  Egyre többen tervezik, hogy külföldön próbálnak szerencsét, 
mert úgy hallani, hogy külhonban jobb körülmények között tudnak majd élni. Így aztán 
egyre több házra kerül ki az „Eladó” felirat. Kinek a célja az, hogy Magyarország 
megüresedjen?  Eszembe jut Simon Perez nyilatkozata: „Azt látom, hogy fölvásároljuk 
Manhattant, és fölvásároljuk Magyarországot…” 
Az iskolában tanultuk, hogy a rabszolgaság egy olyan állapota az embernek, melyben 
megfosztják személyes szabadságától, éhbérért dolgoztatják, fizikai és szellemi 
nyomorban tartják. Lehet, hogy ma erről van szó? Megfosztottak bennünket egy 
emberhez méltó élettől és csak egy kötelezettségek közé szorított kényszerpályán 
terelnek bennünket. A havi keresetünk –ha egyáltalán van munkahelye valakinek- 
lassan arra elegendő, hogy be tudjuk fizetni a számlákat. Ilyen formán a ma érvényben 
lévő Alkotmányunk sok ember számára csak papíron biztosítja az élethez, az emberi 
méltósághoz és a szabadsághoz való jogokat (XII. fejezet – Alapvető jogok és 
kötelességek). 
Milyen erő irányította az ország vezetőit, hogy gondoskodásuk helyett fosztogatásukról 
kell beszélnünk. Talán egy előre kitervelt alantas forgatókönyv szerint történik mindez? 
Négy éve még nem hittük volna, hogy ez megtörténhet velünk, vajon újabb négy év 
múlva mire fogjuk azt mondani, hogy ezt sem hittük volna 2010 nyarán? 
 Talán már egyre többen gondolkodunk rajta, hogy mit kell tennünk ahhoz, hogy az 
unokáinknak egy élhetőbb Világot adjunk át. 

 
Sarkozy szabad kezet kapott romaügyben  
2010-07-30 Magyar Hírlap (kivonat) 
Több száz illegális cigány tábort számolnak fel Franciaországban. A bűnözés és az 
utcai erőszak ellen meghirdetett küzdelem jegyében Nicolas Sarkozy francia elnök a 
bűncselekményt elkövető romák kitoloncolását is elrendelte. Az Európai Unió tegnap 
Párizs mellett foglalt állást, mondván, a döntés a franciák hatáskörébe tartozik. Az 
európai ügyekért felelős francia államtitkár előzőleg Bukarestet bírálta élesen a 
kialakult helyzet kapcsán.  
"Franciaországban három hónapon belül felszámolják az illegális roma táborok felét" - 
jelentette be Brice Hortefeux Párizsban. A belügyminiszter azt is közölte, "szinte 
azonnal" kitoloncolják Romániába és Bulgáriába azokat a romákat, akik 
bűncselekményt követtek el.    Ottlik Judit 
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http://www.magyarhirlap.hu/kulfold/sarkozy_szabad_kezet_kapott_romaugyben.html?honnan=Nemzeti_Hirhalo


Kétmilliárd forintnyi közpénz az izraeli gyógyszeróriásnak - 
Navracsics "még vonzóbbá" tenné Magyarországot  
 

2010-07-13 18:54 barikád.hu  
   A világ egyik legnagyobb gyógyszergyári csomagolóegységét adták át kedden 
Debrecenben: a 20 milliárd forintos beruházás nem kevesebb, mint 10%-át 2 milliárd 
forintot az adófizetők pénzéből finanszírozták - adja hírül az MTI. A létesítmény 
átadásán együtt úszott az örömben Navracsics Tibor, Kósa Lajos, és Aliza Bin-Noun, 
Izrael budapesti nagykövete. 

Wass Albert: Háromféle magyar  
Háromféle ember van ebben az országban,.. 
háromféle magyar.  Mind a három egyezik abban, 
hogy elégedetlen a világgal, a kormánnyal, ami 
ennek a világnak a nyakán ül, a rendszerrel, 
mindennel. Panaszkodnak, morognak, keseregnek, 
átkozódnak.  
    Aztán egy részük úgy próbálja megoldani a maga 
bajait, hogy kiszolgálja a hatalmon lévőket. 
Csatlakozik hozzájuk. Hasán csúszik, farkát 
csóválja, s ha odalöknek neki egy koncot, s 
befogadják cselédnek, akkor veszettebb lesz a 
veszett kutyánál, marósabb a vad farkasnál, 
kegyetlenebb az ellenségnél, kommunistább a 
kommunistánál, csakhogy bebizonyítsa a maga 
hűségét, és nagyobb koncot kapjon érte.  
      Egy másik részük az ellenkezőjét teszi: feláll a 
két lábára és verekszik. Védi azt, amiről úgy érzi, hogy az övé. A maga jussát az 
élethez. A maga jussát a szabadsághoz. A maga jussát ehhez a földhöz, melyen 
született, s mely a hazája. Verekszik másokért is, mindenkiért. A mások jussáért, a 
mások szabadságáért. A még csak meg sem születettekért is verekszik. Mindenkiért 
és mindenki helyett.  
      Aztán van a harmadik csoport, a nagy csoport, amit úgyis nevezhetünk: a nép. 
Akinek nincsen arca, sem rossz, sem jó. Sem szép, sem csúnya. Se nem hős, se 
nem áruló. Senki és semmi. Tömeg. Nyáj. Nem tesz se jót, se rosszat. Semmit se 
tesz. Csak meghúzódik és vár. És mint a fű a rátaposó láb alatt, meghajlik, 
meggörbed tűr, mindent eltűr, s amikor tovább lép a nagy láb, akkor lassan 
felegyenesedik megint. De sohasem egészen. Egy kissé mindég meghajolva marad, 
készen arra, hogy újra lelapuljon egy másik láb alatt. Érted? Eszébe sem jut, hogy 
tegyen valamit a rátaposó láb ellen, megvágja, megszúrja, küzdjön ellene, kockázatot 
vállaljon jussáért, a szabadságáért, bármiért, érted?  
Ez a nagy tömeg. Ez a nép.  
Wass Albert 
 

        "Jövőnket arra keressük, ahonnan származunk."  
                           (Drégelyi Béla sírkeresztj 
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Vajon miért tilos szaporítani a valaha világhírű ősi magyar 
gyümölcsfajtákat?  
forrás: http://szebbjovo.hu 
      Megdöbbentő riportfilm, amiből kiderül, hogy az őshonos magyar 
gyümölcsfajtáinkat tilos kereskedelmi forgalomba hozni. Ezért ehetjük az íztelen 
szagtalan almákat, körtéket, a megrághatatlan szőlőket és egyéb, gyümölcsnek 
nem nevezhető termékeket. 
     A filmből az is kiderül, hogy szerencsére vannak renitensek, akik tesznek erre a 
törvényre. Itt található a filmben szereplő úr elérhetősége, ha valaki ősi magyar fajtájú 
facsemetékre vágyik:   Kovács Gyula , Pórszombat Petőfi u 1/a.  
A filmben megemlített Bereczki Máté "A Hazai Gyümölcsészet Atyja".  
http://www.youtube.com/watch?v=TOrfBx09PjQ  

Fluor az ivóvízben és a fogkrémben. 
     teljes írás: http://www.kincseslada.hu/aktualis/content.php?article.438 
A nátriumfluorit az alumíniumgyártás mellékterméke és már régóta gondot 
okoz elhelyezése. Patkányméregként való felhasználásán kívül semmire se 
jó, viszont roppant nehéz megszabadulni tőle, mert nagyon erős vegyület. 
Nem bomlik le és halmozódik, tehát minden pohár vízzel egy újabb parányi 
adagot raktározunk el belőle szervezetünkben.  
      Miért kell hát az egész ivóvíz hálózatot fluorozni?  
Az ötvenes években, a fluorozási hadjárat idején bizonyos Oscar Ewing 
irányítása alá tartozott az Egyesült Államok Közegészségügyi Szolgálata, a 
Társadalombiztosítási Igazgatóság és az Oktatási Hivatal, így ő volt 
Washington legmagasabb rangú tisztségviselője. A Rockefeller érdekeltségek 
finanszírozták a kampányt és Ewing feladata, hogy az országos fluorozási 
hadjáratot vezesse. Aligha véletlen, hogy Washington és az Államok után az 
egész világon elterjesztették az ivóvíz fluorozását.  
A Tudományos Akadémia tanulmányai kimutatták, hogy az amerikai gyárak 
évente 100 ezer tonna fluort juttatnak a levegőbe, 5.000.000 tonnát pedig a 
vizekbe. És ehhez jön még az ivóvíz fluorozására használt mennyiség. A 
tanulmány kielemezte a fluorit emberi szervezetre tett hatását is és 
megállapította, hogy lassítja az ellenállórendszer DNS javító enzim 
termelését. A fluor még 1:1.000.000-hoz való hígításban is eléri ezt a hatást. 
Ez az ivóvíz fluorozásban elfogadott oldási arány és kísérletek kimutatták, 
hogy még így is rákossá tehet egészséges sejteket, és zavart kelthet a 
közvetítő idegsejtek termelésében. E sejtek alapvető szerepet játszanak 
rohamok megakadályozásában és így a vízben oldott fluor növelheti a 
szélütés és az agykárosodás esélyeit. A fluor kísérletek által megállapított 
kisebb fokú káros hatásai: hírtelen hangulatváltozás, gyötrő fejfájás, 
hányinger, látomás, rendszertelen lélegzés, magzatkárosodás, rák.  
Még nem volt egyetlen kormánytisztviselő sem a világon, aki megemlítette 
volna, hogy a fluor esetleg árthat az egészségnek. Nyugat-Németország 
1971-ben betiltotta a fluorozást. Nem sokkal később Svédország és Hollandia 
is követte példáját.  
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http://barikad.hu/node/57286?honnan=Nemzeti_Hirhalo
http://barikad.hu/node/57286?honnan=Nemzeti_Hirhalo
http://barikad.hu/node/49545?honnan=Nemzeti_Hirhalo
http://barikad.hu/node/49545?honnan=Nemzeti_Hirhalo
http://www.youtube.com/watch?v=TOrfBx09PjQ&feature=player_embedded&honnan=Nemzeti_Hirhalo
http://www.kincseslada.hu/aktualis/content.php?article.438
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